
Ok Vendelboernes bestyrelsesmøde 1/2022

Inkl. konstituering af ny bestyrelse

Mandag d. 11. april 2022 kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Afbud Jan Pedersen

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Opsamling på generalforsamling – starttid til klubløb fortsat med tilmelding kl 9.30 – 10.30

3. Konstituering:

Formand Kjeld Arildsen (var ikke på valg i år)

Næstformand/ skovudvalgsformand Per Hauge

Kasserer Ellen Thomsen (stopper 2023)

Træningsudvalg Kirsten Holdensen

B&U Allan Reiche

Kommunikation og IT Jan Pedersen

Kortudvalg og sponsorer Susanne Arildsen

Innovation og PR Ann Dissing

Sekretær Hanne Bak-Mikkelsen

(Skovtilladelser statsskove Bent Skjoldborg)

(Skovtilladelser privatskove Ole Thomsen)

4. Kandidater til kassererposten fra 2023

Flere emner foreslås. Kjeld tager kontakt. Sidemandsoplæring hos Ellen – er nødvendig.

5. Siden sidst:

Nj2D er evalueret. God stemning til løbet, megen ros fra deltagerne, knap 1500 løbere deltog

brutto. Fri start var succes. Det er vigtigt, at løberne tjekker om egen brik er aktiv, og selv får skrevet

starttid på backupkortet inden start. I fald brikken går død alligevel. Tydelig info om dette i

instruktion, på FB og opslag ved start.

6. Økonomi:

Alle kontingenter for 2022 er betalt. 11 udmeldinger. 1 nyt medlem. I alt 116 aktive medlemmer d.d.

Økonomien ser rimelig ud. NJ2D regnskab er næsten afsluttet. Pænt overskud i sigte.

Ad sponsorer: Betaling for ”samarbejde” – ikke sponsorstøtte – falder det år, der er NJ2D. 16.000

kr/hvert 2. år. Skagen Strand er væsentligste samarbejdspartner, er meget centralt beliggende

uanset skovvalg. Color Hotel Skagen og Skallerup Klit er også vigtige samarbejdspartnere.

7. Klubudvikling:

A) Lang diskussion/ brainstorm/ snak om hvordan vi fastholder nye medlemmer, øger

sammenhængskraft i klubben, udvikler og dygtiggør ”gamle” medlemmer, skaber en klub for

både de, der bare vil i skoven og finde nogen poster og de, der gerne vil blive bedre og

konkurrere – måske bare med sig selv. Hvordan fremmer vi socialt lim og sammenhængskraft i

klubben.



Superlørdag var planlagt i 2020, men blev aflyst grundet corona. Nu forsøger vi igen – lørdag d

11/6 i Uggerby Vest. Allan er tovholder.

Klubtur maj/juni 2023 – Per Hauge tovholder. Undersøger muligheder

B) PR:

Der drøftes såvel intern som ekstern synlighed.  Sikre at alle, også nye medlemmer, ved hvad

der foregår rundt omkring i klubben inkl.  B&U tekniktræning – et tilbud til alle medlemmer.

Længe siden der har været avisomtale og billeder om klubbens aktiviteter udadtil. Hvem er

OKV, hvor har vi været til løb, hvad er NJ2D. Facebook er også her en vigtig platform. Mange

lokalaviser er at finde på FB.

Hjemmeside, klubblad, øvrige tilbud % nyt

C) Ungdomsudvalg:

Der bookes skovtilladelse til alle træninger. Der bliver flere niveauer af træning efter 4/9.

Kandidater til trænerkursus er i kikkerten. Endvidere er deltagelse i ungdomskurser mulig. 20

medlemmer <25 år i klubben. Rasmus Carlsen udvikler på skoleorienteringsprojekt i Hjørring

Kommune

D) Træningsudvalg:

Jan laver fortsat statistik på klubløb, der er i snit 40-42 deltagere pr løb

Kirsten justerer løbende planlægning af klubløb afhængig af bl.a. skovtilladelser

Forslag til at lave nedtælling til kommende divisionsmatch på FB siden, skabe hype og motivere

til deltagelse. Allan brygger videre på ideen.

E) Kortudvalg:

2022 – tegne Råbjerg

2023 – Uggerby revideres

2024 - ? NJ2D Uggerby, to løb i samme skov

Susanne kontakter Gideminas

OCAD teamlicenser: Kjeld, Jan og Ole deles om koder. Allan kan også være med

F) Skovudvalg:

Naturstyrelsens arealer: Lilleheden hegnes ind

Bunken og Skagen Odde slap for at blive udpeget til nationalpark – Tranum blev udpeget, man

er i fuld sving med at omskabe plantagen

Private skove:

Længere principiel diskussion om betaling for adgang til private skove. Tolne kræver nu 15 kr pr

løber for kommende klubløb. Vi har faktisk kontrakt fra NJ2D 2012 hvor vi betalte for adgang til

stævnet foruden fri adgang til klubløb indtil næste NJ2D / ny kontrakt tegnes. Kjeld overtager

forhandlinger herom fra Ole T.

Bestyrelsen er enig om ikke at indvilge i betaling til klubløb. Generelt problem rundt i landet i de

private skove. Skovaftalen indgået mellem DOF og skovejerne lyder på betaling alene til de store

løb.

8. Kommende aktiviteter:

# 4 OKV´ere indstilles til Hjørring Kommunes Idrætspriser (vindere af danske og jysk/ fynske

mesterskaber)

# 15-20 OKV´ere deltager i det kommende Påskeløb. Kjeld medbringer ikke udleverede præmier, kan

afhentes i tipien.

# NJ Lang 13. maj i Uggerby, Rasmus og Kjeld laver baner, Per er stævnekontrol. Indbydelse er på O

service. Stævnecenter bådehuset i Uggerby. Jørgen Holst og Thomas Brix spørges, om de vil” træne”

beregning



# Stafet 26/5 i Bøgsted. To mandsstafet, Ole og Ellen er banelæggere. Ole bestiller toiletvogn. Kjeld

er stævneleder. Beregning Jørgen Holst og Thomas Brix?

# Sct. Hansløb i Tversted 22/6. Gr 9 er banelægger.  Skovtilladelse er OK. Susanne er tovholder på

maden

# Landsdækkende Find Vej arrangement til sept. Kick off 2/4.9.  Sammenfald med divisionsmatch

4/9. OKV vil gerne deltage i kick off den 3. Tovholder er B&U/ Allan. Målgruppen er nye

børnefamilier. Lokalitet følger – Folkeparken ikke spændende nok terræn

# Natløb 21/9 Tversted eller Bøgsted. Banelægger Allan og Philip + kontrol Jens Lyhne??

9. Næste møde: til juni, Hanne laver Doddle.

Mødet slut 21.30

Referent Hanne Bak-Mikkelsen


